
Panie Marszałku! Wysoka Izbo! 

Swoje oświadczenie kieruję na ręce ministra finansów, pana Jana Vincenta-Rostowskiego. 

W ostatnim czasie do mojego biura zgłosiły się osoby będące posiadaczami obligacji 
skarbowych wydanych przed 1939 r. Odwołując się do treści orzeczenia Trybunału 
Konstytucyjnego z 24 kwietnia 2007 r., osoby te zwróciły się do mnie z zapytaniem, jaki jest 
stan prac nad regulacją przepisów w sprawie tych obligacji, a także czy mogą liczyć, i kiedy, na 
regulacje prawne w zakresie zadośćuczynienia osobom będącym w posiadaniu takich papierów 
wartościowych. 

Proszę pana ministra o udzielenie wyczerpującej informacji w sprawie obecnego stanu prac 
oraz planów i zamierzeń Ministerstwa Finansów dotyczących praw posiadaczy przedwojennych 
papierów wartościowych Skarbu Państwa. Dziękuję bardzo. 
 


